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《Nikon D700
尼康数码单反摄影手册》内容简介：D700是尼康推出的一款重量级全画幅数码单反相
机，人们称之为“D300机身内的D3”，可见其性能极其出色。《Nikon D700
尼康数码单反摄影手册》全面介绍了这款相机，全书共8章和3个附录，主要介绍了D70
0的基础知识、设置相机、选择和使用镜头，还介绍了基本的摄影概念、运用光线、一
些高级摄影技巧以及进行相机内的编辑等内容。

《Nikon D700
尼康数码单反摄影手册》由资深摄影师撰写，书中不仅介绍了作者的大量摄影经验，而
且包括了大量的示例照片，让您可以充分领略如何最大限度地发挥D700的优势。《Nik
on D700
尼康数码单反摄影手册》图文并茂，适合所有层次的专业和业余摄影师阅读参考。 Get
the results your camera was meant to deliver With the D700, you've stepped up to a
high-performance camera. The possibilities offered by its 12.1-megapixel, FX-format
CMOS sensor are exhilarating. This guide helps you take full advantage of every feature
you paid for, offering clear and comprehensive directions for setting up the camera,
choosing modes, selecting lenses, and much more. With detailed guidance for working
with lighting, exposure, and depth of field plus advanced shooting techniques for many
different situations, it's your camera's perfect partner. Customize the D700's settings
and learn how to use them all Maximize Live View and use single-point and
dynamic-area autofocus Explore original, optional, and custom picture controls
Investigate wide-angle lenses, VR and DX lenses, filters, and lens accessories Learn
secrets for getting great shots of sporting events, concerts, wildlife, products, and
people
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